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متن پرسش

باسمه تعالی. سلام علیکم: شهادت حضرت صدیقه طاهره سلام االله علیها و سرداران شهید اسلام را

تسلیت عرض می کنم. استاد نظرتان در مورد حرف های آقای آشنا در برنامه زاویه شبکه چهار این

هفته که با حضور دکتر افروغ و پارسانیا و عسکر خانی بود چیست؟ من نمی دانم کی این ها به سر

عقل خواهند آمد متاسفانه سعی کردند لکه ننگ برجام بر پیشانی شان را با خون مطهر شهید سلیمانی

پاک کنند چنانچه این لیبرال ها حضرت امام (ره) را هم بعد از رحلتشان تحریف شخصیت کردند

همچنین خواستند حضرت آقا را از موافقین مطلق برجام نشان دهند تا دهان مخالفان را ببندند در

حالی که ایشان مشروط موافقت کردند و خوشبین هم از اول نبودند و از طرفی این که حضرت آقا باز

هم از این شرایط با حکمت و تدبیر حداکثر نتایج را بردند این یک بحث است چنانچه ایشان از تحریم

ها برای ما فرصت ساختند ولی بحث غرب زده ها و سازشکاران که می خواستند هضم در تمدن غرب

شوند بحثی جداست به راستی به نظر من این صحبت ها از نقشه خطرناک تحریف سردار سلیمانی

حکایت می کند و ما باید حواسمان جمع باشد.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: در عین آنکه بنده هم از نظر فکری به آقای حسام الدین آشنا نزدیک نیستم

و ارادتم به آقای دکتر افروغ عزیز و استاد پارسانیا است؛ ولی فکر میکنم نمیتوانیم به زاویههایی که

امثال دکتر آشنا مطرح میکنند بیتفاوت بود و به آنها فکر نکرد. آقای دکتر عسگرخانی دلسوزانه

سخن میگفتند ولی روششان حکیمانه نبود. موفق باشید


